
Zápis z veřejné schůze  Plačkov 

Kdy: 16.7.2024 od 18:00 budova OV 

Přítomni: OV Plačkov, vedení města: (p. Machek, p. Křivánek, p. Hendrych), předseda 
kontrolního výboru p. Brukner, za odbor investic p. Vaňkát,  veřejnost ( cca 48 účastníků) 

Program: 1. Informace o práci OV  v první polovině roku 2024 

                      2. Informace k volbám do OV            

1. Informace: 

✓ Je hotová studie ČOV pro Plačkov, sděleny možnosti, náklady a časový horizont. 
Povolení o vypouštění odpadních vod je do 31.12.2024. Mělo by se prodloužit. 
 

✓ Revize katastru nemovitostí – od 1.6.2024 – 30.6.2026 bude probíhat revize 
souladu údajů katastr X skutečnost. V případě nesouladu budou vlastníci vyzváni 
k projednání. 
 
 

✓ Sekačka – traktůrek Challenge MJ byl zakoupen v  rámci hromadného nákupu 
techniky pro všechny místní části. Varianta „hobby“ není vyhovující pro tak velké 
plochy ( fotbalové hřiště, pláž), v rámci konzultací byl zvýšen výkon, event. se 
zvažuje nákup „vyšší třídy“ a tento model přenechat jiným. Vyřizuje se s  p. 
Hendrychem. 
 

✓ Druhá etapa chodníčků od kapličky (podchodem do obce) by mohla ještě letos 
proběhnout. V gesci má p. Kocman. Zajišťují se souhlasy sousedů zahrádek u 
kolejí. 
 
 

✓ Na jaře byly instalovány nové lavičky u vlakové zastávky. Čekárna byla upravena, 
vymalována a nová lavice je i uvnitř. 
 

✓ Komunikace – letos se opravují 3 komunikace.  464/1, 584/1, 46/21. Pracuje zde 
firma Hildebrant CZ. Některé ulice jsou již opravené, jiné jsou v reklamaci, 
předání ještě neproběhlo. Vyřizuje p. Vaňkát, p. Vilímová. 
 
 

✓ Byl zadán požadavek na zpracování projektové dokumentace na zázemí budov u 
Pařezáče. Bude dělat spol. Decoen v.o.s.  
 
 



✓ Sečení v obci po výpovědi spol. Rybníkářství  Vytip s.r.o.  provádí AVP Green s.r.o.   
( p. Peterka). Mapy sečení bude město zpracovávat až v příštím roce. Nyní se seče 
dle nastavení z minulých let pro zeleň, ( průjezdy 2x/rok bez sběru, zeleň v obci 
4x/rok  se sběrem). 
 

✓ Pracuje se na studii rozvoje nového bydlení. Zpracovává p. arch. Beneš. Lokalita 
za p. Zemanem k lesu a dále za p. Humlem. Cílem je zajistit do budoucna 
možnost bydlení pro nové rodiny. Hledají se možnosti  v souladu  s územním 
plánem, se stávajícím stavem, s možnostmi  soukromých vlastníků atd. 
 
 

✓ Zrcadla u výjezdu na hlavní silnici od Pařezáče byly zamítnuty pro dobré 
rozhledové poměry. Značka zákaz stání  od p. Likeše směr Pařezáč bude po 
schválení dotčených  orgánů osazena. 
 

✓ Rybník Pařezáč bude na zimu vypuštěn. Probíhat by měly opravy stavidla, zvážit 
přepad vody horem, vyčistit přítok, zkontrolovat přepadovou trubku, která vede 
pod hřiště, kontrola hráze, zeleně……. zjistit možnost sprchy. 
 
 

✓ Byla opravena část pergoly, která byla uhnilá. Nahrazena je novým kusem. 
Provedly TS, děkujeme. 
 

✓ Probíhá kontrola nabíjecí stanice pro elektrokola. Požadavek o nefunkčnosti   byl 
nahlášen, zapsán do systému. Po naší zkoušce ale  vše fungovalo. Je možné, že 
některá kola (různí výrobci) se na naší nabíječce  neobslouží, dle sdělení na lince. 
Ke spokojenosti doporučují…. v případě, že někdo nenabije, nahlásit typ kola, 
druh konektoru přímo na linku, aby k závadám nedocházelo. 
 
 

✓ Byl odcizen stojan na kola u el. nabíjecí stanice. 
 

✓ Občané byli pozváni na plánované akce 27.7. IroniaMen  a 3.8. výročí 60 let od 
založení TJ Sokol Plačkov. 
 
 

Připomínky občanů: 

• dát do plánu opravu cesty 586/1 (kolem statku) 
• „modrý domek“ na Vilémově vozí odpadky  do naší obce 
• někteří občané netřídí odpad a mají na to doma  kontejnery 



• pozvání na veřejnou schůzi se nahlásilo rozhlasem ( hlásilo se 2x) 
• špatně se seče, někteří si musí sekat před RD sami  a nechtějí 
• dělá se málo akcí ( r. 2023 celkem 9 akcí, 2024 zatím proběhlo 5 akcí) 
• dát sprchu k rybníku, voda barví 
• připomínka ke studii bydlení, p. Zbirovská nesouhlasí s  užitím jejího pozemku,  

nebyla přizvána  na schůzku s architekty, má obavy z parkování k RD. Bylo  jí 
sděleno, že studie prozatím neřeší majetkové poměry ( městské, soukromé atd)  a  
že se v dotčeném místě jedná s ČD a hledají se možnosti. Předali jsme jí kontakty 
na pana architekta. 
 
 
 

2. Informace k volbám: 

Občané byli informováni, proč je nyní OV v rezignaci a co vše vedlo k vyhlášení nových 
voleb. Vytratil se společný zájem spolupracující instituce, jak tomu vždy bylo. Není zde 
důvěra, nejsou společné cíle, vytratilo se slušné chování. Ze 7 členů výboru jsou dva 
přesvědčeni, že se v OV manipuluje a neoprávněně nakládá s financemi, že se porušují 
pravidla, zatajují informace o využívání dotace na činnost, neprojednávají se nákupy atd. 
Požadují kontrolu za rok 2023. 

Kroky předsedy OV: 

1/24 Výzva občanům, kdo má pochybnosti o špatném hospodaření, ať se mi přihlásí. 
Nikdo zájem neprojevil. 

3/24 Ekonomický odbor (p. Doležálková) připravila p. Vránovi přehled čerpání financí za 
rok 2023 

5/24  Přehled čerpání nebyl dostačující. Požádala jsem město Humpolec o kopie účtenek. 
Byly již v archivu, přesto byl odbor ochotný kopie pořídit a předat je. 

6/24  Svolána mimořádná schůze OV s vedením města ( starosta, oba místostarostové, 
předseda kontrolního výboru). Na místě byly doklady k dispozici. Kdokoli mohl 
nahlédnout.  Po vzájemné dohodě, kdy nebyl vidět smír ani spolupráce, se všichni dohodli 
na nových volbách. Možnost dalších kontrol nabídl p. Hendrych i p. Brukner. 

6/24 Využívám jako předseda OV možnost další kontroly na úřadě. ( p. Křivánek, p. 
Hendrych) Dodávám veškeré podklady, účtenky, zápisy za rok 2023, komunikaci, emaily, 
skupinovou komunikaci na WhatsApp, fotodokumentaci zakoupeného zboží atd. Vše bylo   
v pořádku. 

7/24 Další kontrola proběhla ve spolupráci právního  zástupce města, který svolává  další 
ekonomickou kontrolu. Kontrolují se jednotlivé položky, jejich schválení panem starostou, 



správné zařazení do jednotlivých skupin, souhlas s proplacením. Výsledkem je sdělení, že 
financování proběhlo v souladu s rozpočtem, s platnou účetní osnovou , vše bylo řádně 
doloženo a vyplaceno po předchozím souhlasu pana starosty. Průvodky pro proplacení 
souhlasí též. Doklady byly předány p. Křivánkovi, aby byly k dispozici v případě další 
potřeby. 

7/24 Svolání veřejné schůze v Plačkově, kde byly informace občanům takto sděleny.   

Jako předseda jsem poděkovala všem za dosavadní činnost a popřála všem hodně štěstí 
při volbách. Uvedla jsem, že práce v OV je velice náročná, psychicky, technicky a hlavně 
časově. Novému týmu jsem popřála „vše dobré“. 

Termín voleb je 24.8.2024 v době od 8:00 – 14:00. Kdo by měl zájem být ve volební 
komisi, ať se  prosím nahlásí předsedovi. ( 2 osoby) Po volbách bude pokračovat již nový 
výbor, který bude sestavovat požadavky na rok 2025. 

Diskuse: 

 

 

 

Děkujeme moc za  velkou účast na schůzi. 

Já osobně děkuji za  Vaše poděkování,  za překrásnou  květinu i dárek. 

 

 

 

 

 

 

V Plačkově, dne 22.7.2024 

 

 

 

Zapsala: Alena Krejčí                                                                                   Ověřila: Franzová Markéta 

 

 


